



## GOKEEP

Simplicity and Convenience 简约雅致 灵活便捷

---

GoKeep metal mobile pedestals strike a balance between affordability, quality and convenience, ensuring exceptional aesthetics and durability. Boasting a soft white metal finish with clean lines and clever design details, the GoKeep collection is the ideal complement to work benches and workstations alike.

GoKeep 钢制活动推柜结合了高品质与高性价比，是雅致美学、便利收纳与坚固耐用的典范。GoKeep 采用柔和的暖白金属喷粉涂层，配以简洁利落的线条和巧妙的设计细节，是共享台和工作站的理想搭配伙伴。



### Aesthetics and Clean

The GoKeep's built-in stationery tray offers neat, convenient storage for your work essentials, meeting diverse personal storage needs.

#### 美观整洁 收纳便利

GoKeep 内置美观实用的文具收纳盘，为文具提供了整洁的存放空间，满足不同个人物品的存储容量和便利性需求。



### Thoughtfully Designed Drawers

The pedestals feature full-extension metal drawer glides to maximize storage. An anti-tip mechanism ensures that only one drawer can be opened at a time, reducing the risk of tipping over.

#### 巧妙设计的抽屉

推柜采用高品质的全伸展钢制轨道，提升收纳空间。同时设有防倒装置，确保一次只能打开一个抽屉，避免多个抽屉同时打开导致柜子翻倒的安全隐患。



### Superior Quality for a Timeless Appearance

The high-quality AkzoNobel powder-coated finish enhances Gokeep's elegant and bright aesthetic appeal while providing excellent resistance to yellowing.

#### 优越品质 经久耐用

高品质的 AkzoNobel 粉末涂层提升了Gokeep的优雅时尚和柔和暖白的视觉美感，同时具有优良的耐黄变性能。

## Material Option 物料选择

Metal - Solid 钢板 - 纯色系列



Warm White (H)  
暖白色

Remarks 备注:

Color variations may occur on soft copies or printed matters. Please refer to swatch cards or actual product samples for color selection.  
颜色可能因电子档或印刷效果而出现差异，当选择颜色时，可参考色卡或真实样本。

**Lamex**

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海  
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京  
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州  
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳  
Tel: (86) 769 8203 1018

Dongguan 东莞  
Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong 香港  
Tel: (852) 2828 6888

Singapore 新加坡  
Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆  
Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区  
Tel: (852) 2828 6000

www.lamex.com